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,POSLANECKÁ SNĚMOVNA 
2023 

9. volební období 

Z Á P I S  
z 26. schůze 

výboru pro obranu, 
která se konala v úterý 25. dubna 2023 

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1 
místnost č. 311B  

Návrh programu jednání: 

 
1. Schválení pořadu schůze. 

 
2. Představení priorit náčelníka Vojenské policie.  

 

3. Informace o přeletech a průjezdech ozbrojených sil jiných států uskutečněných přes území České 
republiky ve 2. pololetí 2022 /sněmovní tisk č. 406/. 
 

4. Pořízení zbraňových systémů pro 601. skss, včetně SOV.  
 

5. Informace k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání.  
 

6. Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé. 
 

 
Přítomní poslanci: J. Bělica, J. Flek, J. Hofmann J. Horák, M. Janulík, K. Krejza, L. Metnar, M. Ratiborský, 
P. Růžička, L. Wenzl, P. Žáček /11/. 
 
Omluveni: S. Blaha, P. Liška, M. Opltová, R. Vích, M. Ženíšek /5/. 
 
 
Hosté: 

ministryně obrany Mgr. Jana Černochová, vrchní ředitel Sekce vyzbrojování a akvizic MO Mgr. Lubor 
Koudelka, vrchní ředitel Sekce obranné politiky a strategie MO PhDr. Jan Jireš, Ph. D.; 

náčelník GŠ AČR genmjr. Ing. Karel Řehka, zástupce NGŠ AČR – náčelník štábu genpor. Ing. Miroslav 
Hlaváč, ředitel speciálních sil AČR plk. gšt. Miroslav Hofírek, M. S.; 

náčelník Vojenské policie plk. gšt. Ing. Jiří Roček; 

ředitel Vojenského zpravodajství genpor. Ing. Jan Beroun. 

 

K bodu 1: 
Schválení programu schůze. 

 
Předseda výboru L. Metnar zahájil 26. schůzi výboru pro obranu, přivítal přítomné hosty 

a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný.  

Ověřovatelem pro tuto schůzi výboru byl určen poslanec K. Krejza. 
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Předseda výboru L. Metnar dále sdělil, že program schůze byl členům výboru 
rozeslán elektronickou poštou a požádal přítomné členy výboru o případné návrhy na doplnění či změnu 
programu. S návrhem na změnu programu vystoupil místopředseda výboru J. Hofmann, který navrhl 
změnu pořadu bodů, a to jako bod č. 2 zařadit Informace o přeletech a průjezdech ozbrojených sil jiných 
států uskutečněných přes území České republiky ve 2. pololetí 2022 /sněmovní tisk č. 406/, jako bod č. 3 
- Pořízení zbraňových systémů pro 601. skss, včetně SOV a jako bod č. 4 - Představení priorit náčelníka 
Vojenské policie, body č. 5 a 6 zůstávají beze změny. Jelikož se nikdo s jiným návrhem nepřihlásil, nechal 
předseda výboru L. Metnar o návrhu programu, včetně zmíněných změn pořadí bodů, hlasovat (9/ 0/ 
0) /hlasování č. 1/. 

Návrh byl přijat a tím byl schválen program 26. schůze výboru. 

 
K bodu 2: 
Informace o přeletech a průjezdech ozbrojených sil jiných států uskutečněných přes území České 
republiky ve 2. pololetí 2022 /sněmovní tisk č. 406/. 

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 2 a požádal o úvodní slovo ministryni 
obrany J. Černochovou. Ta uvedla, že na základě usnesení vlády ze dne 1. března 2023 č. 155 předkládá 
informaci o přeletech a průjezdech ozbrojených sil jiných států uskutečněných přes území ČR ve 2. 
pololetí roku 2022. Sdělila, že informace poskytuje ucelený přehled o přistáních, přeletech a průjezdech, 
s limitem daným Ústavou do 48 hodin v ČR, jiných ozbrojených sil přes území ČR za 2. pololetí 2022. 
Upřesnila, že pro srovnání je součástí materiálu i porovnání jednotlivých počtů přeletů cizích vojenských 
letadel a pozemních přeprav cizích ozbrojených sil nad nebo přes území ČR za posledních 5 let.  

Dále ministryně obrany J. Černochová zmínila, že pozemní a letecké přepravy jiných ozbrojených 
sil byly v uvedeném hodnoceném období realizovány zejména z důvodů účasti na zabezpečení 
vojenských operací Multinational Battle Group Slovakia a Kosovo Force a dále účasti na vojenských 
nácvicích a akcích. Doplnila, že za účelem přeletů a přistání na území ČR bylo uskutečněno celkem 3 771 
leteckých přeprav včetně 541 charterových letů a 282 přistání jiných ozbrojených sil, z toho 13 přistání 
ve prospěch AČR. Dodala, že v rámci pozemních přeprav za účelem účasti na zahraničních služebních a 
pracovních cestách, zahraničních návštěvách, kurzech a tranzitních průjezdech přes území ČR bylo 
v daném období realizováno celkem 900 samostatných přesunů, 65 silničních proudů a 4 železniční 
přepravy.  

Závěrem ministryně obrany J. Černochová uvedla, že rovněž bylo vydáno 15 zvláštních povolení 
pro letadla států, které nebyly zahrnuty ve vládou schváleném seznamu zemí, které mají přelet povolen 
generálně, jednalo se o letadla států Austrálie, Korejské republiky, Izraele, Indie, Japonska, Thajska a 
Argentiny. Zmínila, že v souladu s přílohou č. 5 jednacího řádu vlády nebyl materiál rozeslán do 
připomínkového řízení, což se ostatně takto dělo vždy.  

Zpravodajem byl určen místopředseda výboru J. Hofmann, který přednesl zpravodajskou zprávu. 

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které se nikdo nepřihlásil, tudíž 
ji předseda výboru L. Metnar uzavřel a otevřel rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj 
místopředseda výboru J. Hofmann a přednesl návrh Usnesení č. 124 - Informace o přeletech a 
průjezdech ozbrojených sil jiných států uskutečněných přes území České republiky ve 2. pololetí 2022 
/sněmovní tisk č. 406/ (13/ 0/ 0) /hlasování č. 2/.  

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu č. 2. 

 
K bodu 3: 
Pořízení zbraňových systémů pro 601. skss, včetně SOV.  
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Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 3 a opět požádal o úvodní slovo ministryni 
obrany J. Černochovou. Ta uvedla, že na vyžádání členů výboru společně s náčelníkem GŠ AČR 
předkládá informaci o pořizování zbraňových systémů pro 601. skupinu speciálních sil včetně bojových 
vozidel speciálních sil. Upřesnila, že též se tato vozidla označují jako Special Operation Vehicles. Dále 
ministryně obrany J. Černochová sdělila, že pořizování majetku speciálních sil je realizováno 
prostřednictvím vlastního programu „Reprodukce majetku 107V420“ a je standardně po jednotlivých 
položkách rozplánováno v akvizičním a střednědobém plánu. Dodala, že v rámci tohoto programu 
probíhá pořizování veškerého materiálu a nemovité infrastruktury speciálních sil, tedy včetně 
zbraňových systémů a vozidel pro všechny organizační celky speciálních sil. Doplnila, že pořizování 
zbraňových systémů zahrnuje ruční zbraně jednotlivce, zbraně pro přesnou střelbu na velké vzdálenosti, 
zbraně palebné podpory nesené i instalované na vozidlech a člunech, systémy pro přesné ničení 
zodolněných a pancéřovaných cílů a zaměřovací a akviziční jednotky pro vyhledávání a identifikaci cílů 
ve dne i v noci. Uvedla, že pořízení tzv. SOV, tedy Special Operation Vehicles, je zřejmě nepřesný název 
pro investiční akci v akvizičním plánu nazvanou bojové vozidlo speciálních sil (automobil osobní terénní 
pancéřovaný). Dodala, že přestože se v blízkém časovém horizontu jedná o finančně nejvýznamnější 
akviziční akci speciálních sil, tak vzhledem k počtu pořizovaných vozidel a alokovaným finančním 
prostředkům není tato akce zařazena mezi strategické a zvláště významné projekty AČR. Doplnila, že 
tato akce je dlouhodobě připravovaná a jejím účelem je náhrada morálně a technicky zastaralých 
bojových vozidel LRD 110 Armoured 3SOB.  

Dále ministryně obrany J. Černochová uvedla, že si je dobře vědoma, že tato zakázka dlouhodobě 
vzbuzuje zájem médií i některých členů výboru pro obranu, je snaha o to spojovat s ní nějaký korupční 
potenciál a poukazovat na domnělé propojení s osobou 1. náměstka ministryně obrany Mgr. Františka 
Šulce. Sdělila, že veškeré tyto úvahy důrazně odmítá, což již opakovaně učinila v četných vyjádřeních či 
v odpovědích na interpelaci pana poslance Michala Ratiborského. Upřesnila, že historie této zakázky 
sahá do dávné minulosti, která předcházela jejímu nástupu na rezort Ministerstva obrany (dále jen MO) 
a rovněž jmenování Mgr. F. Šulce do pozice 1. náměstka. Dodala, že požadavek na pořízení bojových 
vozidel speciálních sil je starý takřka 15 let.  

Ministryně obrany J. Černochová také uvedla, že v letech 2018 – 2019, kdy na rezortu MO působil 
současný předseda výboru pro obranu L. Metnar, proběhla první neúspěšná soutěž na toto vozidlo. 
Dodala, že následně proběhl další průzkum trhu a finální zpracování aktuální studie proveditelnosti této 
zakázky, které je datováno do června 2021, tedy do doby působení ministra obrany L. Metnara, stejně 
tak jako zpracování specifikace. Doplnila, že ona se ministryní obrany stala 18. prosince 2021, přičemž 
Mgr. F. Šulc byl jmenovaný do pozice 1. náměstka ministryně obrany v lednu 2022, tedy půl roku poté 
co byla zpracována specifikace, tudíž je těžko představitelné, že by 1. náměstek Mgr. F. Šulc jakkoliv do 
tohoto akvizičního procesu v té době zasahoval, když na rezortu MO žádným způsobem nefiguroval a 
nebyl nijak propojen s jeho vedením či strukturou. Upřesnila, že je také obecně známo, že zakázka byla 
od samého počátku v klasifikovaném režimu a tak Mgr. F. Šulc nemohl mít k jakýmkoliv materiálům, 
které stanovily parametry této pořizované techniky či soutěž, přístup nebo dokonce jakkoliv ovlivňovat 
jeho podobu.  

Závěrem ministryně obrany J. Černochová uvedla, že jelikož od jejího nástupu do funkce je 
v médiích opakovaně šířená zcela lživá a zavádějící konstrukce možného vlivu na výběr bojových vozidel 
speciálních sil, jehož parametry a způsob výběru byly již dávno předtím vytvořeny někým jiným, tj. 
bývalým ministrem obrany L. Metnarem a jeho týmem, 1. náměstek F. Šulc po celou dobu svého 
působení na rezortu MO důsledně dbá na to, aby ani náznakem nevzniklo podezření, že do průběhu 
této akvizice nějak zasahuje. Neúčastní se žádných souvisejících jednání, nebyl přítomen při prvním a 
dosud jediném projednávání této zakázky v kolegiu ministryně obrany a nevěnuje této věci jakoukoliv 
pozornost, kromě toho, že musí odrážet neustálé útoky na svou osobu ze strany médií a i některých 
opozičních poslanců.  

Dále ministryně obrany J. Černochová sdělila, že 1. náměstek F. Šulc ve své pozici a při distancování 
se od všech jednání, která se této zakázky týkají, rozhodně nenachází v jakémkoliv střetu zájmu, což 
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dokonce potvrzuje i právní posouzení, které si nechal zpracovat a které bude použito v případě, že tyto 
útoky na 1. náměstka F. Šulce nepřestanou. 

V samém závěru svého vystoupení ministryně obrany J. Černochová zmínila ještě osobu Ing. Jiřího 
Kašpárka, ředitele VTÚ, jehož jméno se také objevuje v souvislosti se zmíněnou zakázkou. Uvedla, že se 
objevují nesmysly o tom, že ředitel VTÚ ovlivňuje tuto zakázku, protože se podílel na studii 
proveditelnosti. Upřesnila, že ředitel VTÚ J. Kašpárek se na studii podílel v době, kdy byl zaměstnancem 
VTÚ, což se dá dohledat a dává to i nějakou souvislost. Dodala, že toto proběhlo před jejím nástupem, 
i před nástupem 1. náměstka F. Šulce, na rezort MO a hlavně tuto studii následně odsouhlasila AČR a 
pracovala s ní. A to v době, kdy už ve VTÚ pan J. Kašpárek dávno nebyl. Zdůraznila, že v době zpracování 
studie proveditelnosti se 1. náměstek F. Šulc s panem J. Kašpárkem osobně neznal a neměl s ním vůbec 
nic společného. Doplnila, že se seznámili až v době, kdy F. Šulc byl již v pozici 1. náměstka ministryně 
obrany a J. Kašpárek byl jmenován do pozice ředitele VTÚ.  

Následně ministryně obrany J. Černochová poděkovala místopředsedovi výboru P. Růžičkovi a 
přítomným členům výboru pro obranu za zařazení tohoto bodu na jednání výboru, protože konečně 
může, i před novinářskou veřejností sdělit, jak se věci mají a požádat všechny, aby opravdu, pokud se 
rozhodnou dál pokračovat v tomto teroru vůči 1. náměstkovi F. Šulcovi, tak aby si byli vědomi toho, že 
rezort MO může opravdu zvážit jisté právní kroky, protože pokud je někdo falešně obviňován z nějakého 
ovlivňování zakázky, tak to opravdu nemůže zůstat bez odezvy.  

Úvodní slovo doplnil náčelník GŠ AČR genmjr. K. Řehka. Ten uvedl, že pořizování zbraňových 
systémů je vedeno zásadou zabezpečit požadované ruční zbraně jednotlivce a zbraně palebné podpory 
včetně zaměřovacích a akvizičních jednotek v nejvyšší dostupné kvalitě a požadovaném množství, 
přičemž cílem je maximálně zabezpečit schopnost operátorů speciálních sil plnit požadované úkoly 
v národních, koaličních a aliančních operacích, kdy pořízení výzbroje a systémů poskytuje kvalitativní a 
technologickou výhodu nad protivníkem včetně jejich pravidelné obměny a modernizace. Sdělil, že v 
oblasti mobility speciální síly používají jako svá páteřní otevřená bojová vozidla opravené Landrovery 
110 Armoured 3SOV. Dodal, že tato vozidla byla pořízena většinou v roce 2006, částečně v roce 2010 a 
dnes jsou již morálně a technicky zastaralá a na konci své stanovené životnosti. Upřesnil, že především 
nezabezpečují požadovanou ochranu osádek a požadavek na užitné zatížení a jejich další použití 
v bojových operacích zásadním způsobem omezuje plnění stanovených úkolů a zvyšuje ohrožení 
operátorů speciálních sil. Zdůraznil, že pořízení nového typu otevřeného bojového vozidla je tedy zcela 
nezbytné a urgentní a to již několik let. Dodal, že již v prvních bojových operacích na území 
v Afghánistánu od roku 2004 se jako zásadní nedostatek používaných vozidel projevila jejich 
nedostatečná užitná hmotnost, což bylo limitující při plánování a provádění především vícedenních 
bojových operací, což bylo dále potvrzeno i v jiných operacích především v Africe, v Mali, ať v rámci 
operace MINUSMA nebo později v operaci TAKUBA. Zmínil, že k odstranění uvedeného handicapu měla 
být v letech 2010 – 2011 pořízená tzv. mateřská vozidla, která by působila společně s bojovými vozidly 
Landrover 110 SOV a zabezpečovala by přepravní kapacitu nezbytného materiálu pro vícedenní 
operace. K akvizici těchto vozidel však nedošlo.  

Dále náčelník GŠ AČR genmjr. K. Řehka sdělil, že v roce 2015 byla zahájena příprava na pořízení 
nového typu vozidel, která měla nahradit vozidla Landrover 110 SOV a zároveň měla mít dostatečnou 
přepravní kapacitu pro zabezpečení plánovaných operačních úkolů. Uvedl, že vítěz veřejné zakázky na 
nová vozidla však nesplnil technické parametry a veřejná zakázka byla následně zrušena.  Dodal, že 
tato zakázka dokonce začala ještě před tím, než se L. Metnar stal ministrem, ale v době jeho působení 
byla ukončena, protože nesplnila parametry. Dále zmínil, že záhy poté byla zahájena příprava nové 
investiční akce na pořízení bojových vozidel, jelikož potřeba dále trvala a pro její podporu byla na 
základě definovaného operačního požadavku na zasazení prvku speciálních sil zpracována studie 
proveditelnosti. Uvedl, že jejím výstupem je porovnání několika variant dostupných bojových vozidel, 
návrh technického řešení definující konkrétní otevřené bojové vozidlo plnící výše uvedený operační 
požadavek.  

Závěrem náčelník GŠ AČR genmjr. K. Řehka zopakoval, že stávající vozidla Landrover 110 
Armoured 3SOV jsou na konci své technické životnosti a je tedy bezpodmínečně nutné tato vozidla 
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obměnit, přičemž v případě nepořízení nových vozidel dojde k prodlužování stavu omezujícímu 
schopnosti speciálních sil a také ohrožujícímu lidi na životech. V samém závěru svého vystoupení 
náčelník GŠ AČR genmjr. K. Řehka zmínil, že pokud členové výboru budou následně požadovat uvést 
detailnější informace, které se týkají studie proveditelnosti a investiční akce pořízení bojového vozidla, 
tak by požádal, dle povahy dotazů o uzavření jednání, jelikož je vše od vývoje specifikace až po studii 
proveditelnosti na základě požadavků speciálních sil v utajeném režimu, což je děláno záměrně, jelikož 
tam jsou údaje, které mohou ohrožovat operační bezpečnost lidí.  

Zpravodajem byl určen místopředseda výboru P. Růžička, který přednesl zpravodajskou zprávu. 

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které se svými dotazy a 
připomínkami vystoupili: předseda výboru L. Metnar, poslanec J. Bělica, místopředseda výboru P. 
Růžička, poslanec M. Ratiborský. 

Reagovali ministryně obrany J. Černochová, vrchní ředitel SVA L. Koudelka, náčelník GŠ AČR 
genmjr. K. Řehka. 

Poté předseda výboru L. Metnar sdělil, že vzhledem k povaze následně sdělovaných informací a na 
žádost náčelníka GŠ AČR genmjr. K. Řehky bude jednání výboru uzavřeno ve stupni utajení „V“. O 
uzavření jednání nechal hlasovat s tím, že bylo hlasováno i o přítomnosti hostů (10/ 0/ 1) /hlasování č. 
3/. Návrh byl přijat.  

Předseda výboru L. Metnar otevřel jednání v podrobné rozpravě, v níž vystoupil zpravodaj 
místopředseda výboru P. Růžička a přednesl návrh Usnesení č. 125 – Pořízení zbraňových systémů pro 
601. skss, včetně SOV (11/ 0/ 0) /hlasování č. 4/.  
 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu č. 3. 

K bodu 4: 
Představení priorit náčelníka Vojenské policie.  

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 4 a opět požádal o úvodní slovo ministryni 
obrany J. Černochovou. Ta uvedla, že plk. gšt. J. Roček je náčelníkem Vojenské policie (dále jen VP) od 1. 
března 2023. Jednoznačnou prioritou VP i celého rezortu MO je komplexní rozvoj a výstavba VP i s výhledem 
do roku 2035, kdy se klade důraz na úkoly spojené nejenom s aliančními závazky, které vyplývají z cílových 
schopností a na jejichž dosažení v současné době VP intenzivně pracuje, ale jsou to i další standardní úkoly 
policejní ochrany a podpory, které VP plní ve prospěch ozbrojených sil ČR včetně podpory v současných 
zahraničních operacích. Zmínila, že je připravována jednotka VP pro nasazení v Kosovu a skupina ICC již 
pracuje na Ukrajině.  

Závěrem svého vystoupení ministryně obrany J. Černochová zmínila, důležitá podzimní cvičení, která 
proběhnou na území ČR v rámci projektu Multi-National Military Police Battalion.  

Zpravodajem byl určen poslanec L. Wenzl, který přednesl zpravodajskou zprávu. 

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které nejprve požádal o 
vystoupení náčelníka Vojenské policie plk. gšt. J. Ročka, který členům výboru představil priority 
Vojenské policie v rámci stručné prezentace. Poté se svými dotazy a připomínkami vystoupili: předseda 
výboru L. Metnar, poslanec L. Wenzl. 

Reagovali náčelník VP plk. gšt. J. Roček, ministryně obrany J. Černochová. 

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil, předseda výboru L. Metnar ji uzavřel, otevřel 
rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj poslanec L. Wenzl a přednesl návrh Usnesení č. 126 - 
Představení priorit náčelníka Vojenské policie (11/ 0/ 0) /hlasování č. 5/.  
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Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu č. 4. 

 
K bodu 5: 
Informace k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání.  

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání přerušeného bodu z minulé schůze výboru, přivítal 

vrchního ředitele SOPS MO J. Jireše, ředitele Vojenského zpravodajství genpor. J. Berouna a sdělil, že 

tento bod byl navržen s ohledem na aktuální situaci na Ukrajině, aby byli členové výboru s danou situací 

a jejím vývojem seznámeni.  

Předseda výboru L. Metnar dále uvedl, že vzhledem k povaze sdělovaných informací požádali zástupci 
Vojenského zpravodajství o uzavření jednání ve stupni utajení „D“.  

Poté předseda výboru L. Metnar nechal o uzavření jednání hlasovat s tím, že bylo hlasováno 
i o přítomnosti hostů (8/ 0/ 0) /hlasování č. 6/. Z uzavřeného jednání nebyl pořízen zvukový záznam ani 
zápis. 

Předseda výboru L. Metnar otevřel jednání v obecné rozpravě, ve které navrhl přerušení tohoto 
bodu do příští schůze výboru. O návrhu nechal hlasovat Usnesení č. 127 (7/ 0/ 0) /hlasování č. 7/ -  
Informace k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání. 

        Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu č. 5.  

 

K bodu 6: 
Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé. 
 

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 6 - termín a pořad příští schůze výboru 

pro obranu a sdělil, že další schůze výboru se uskuteční dne 23. května 2023 /úterý/ od 13:00 hodin 

a program bude upřesněn Usnesení č. 128.  

Jelikož v bodě různé nikdo nevystoupil, předseda výboru L. Metnar bod ukončil, čímž byl celý 

program 26. schůze výboru pro obranu vyčerpán, a proto ji ukončil. 

 

Přílohy zápisu:  

1. Prezenční listina /uvedena jako příloha k zápisu pouze v analogové (písemné) podobě a je k dispozici 
v archivu Poslanecké sněmovny/. 

2. Usnesení č. 124 - 128 /uvedené jako příloha k zápisu pouze v analogové (písemné) podobě a jsou 
k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/. 

 
Zapsala: Eva Dostálová 
Za správnost: Jiří Valtr 
 

 
 
 
 
     Mgr. Karel KREJZA v. r.                                                                                         Mgr. Lubomír METNAR v. r. 
           ověřovatel                                                                                        předseda 
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  Výbor pro obranu PSP 

26. schůze 

25.04.2023 - 13:02:36 

Hlasování č. 1 

Schválení pořadu schůze. 

 

 

 

 

 Přítomno: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Bělica:  Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro 

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro 
 

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Horák:          
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Stanislav Blaha:  Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro 

Pavel Žáček: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Radovan Vích:          
 

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Flek: Pro Petr Liška:  Michaela Opltová:  
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Marek Ženíšek:          
 

 
ID hlasování: 1, schůze č. 26, čas 13:02:37 
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Výbor pro obranu PSP 

26. schůze 

25.04.2023 - 13:08:49 

Hlasování č. 2 

Info o přeletech a průjezdech OS přes ČR /ST406/. 

 

 

 

 

 Přítomno: 10 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

ANO (Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro 

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro 
 

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Horák:          
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Stanislav Blaha:  Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro 

Pavel Žáček: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Radovan Vích:          
 

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Flek: Pro Petr Liška:  Michaela Opltová:  
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Marek Ženíšek:          
 

 
ID hlasování: 2, schůze č. 26, čas 13:08:50 
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Výbor pro obranu PSP 

26. schůze 

25.04.2023 - 13:59:02 

Hlasování č. 3 

Pořízení zbraň. Systémů pro 601. skss, včetně SOV. 

 

 

 

 

 Přítomno: 11 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

 

 

ANO (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 1) 
 

Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro 

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Zdržel se Lubomír Wenzl: Pro 
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Horák: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Stanislav Blaha:  Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro 

Pavel Žáček: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Radovan Vích:          
 

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Flek: Pro Petr Liška:  Michaela Opltová:  
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Marek Ženíšek:          
 

 
ID hlasování: 3, schůze č. 26, čas 13:59:03 
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Výbor pro obranu PSP 

26. schůze 

25.04.2023 - 15:00:41 

Hlasování č. 4 

Pořízení zbraň. Systémů pro 601. skss, včetně SOV. 

 

 

 

 

 Přítomno: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

ANO (Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro 

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro 
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Horák: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Stanislav Blaha:  Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro 

Pavel Žáček: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Radovan Vích:          
 

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Flek: Pro Petr Liška:  Michaela Opltová:  
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Marek Ženíšek:          
 

 
ID hlasování: 4, schůze č. 26, čas 15:00:42  
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Výbor pro obranu PSP 

26. schůze 

25.04.2023 - 15:25:08 

Hlasování č. 5 

Představení priorit NVP. 

 

 

 

 

 Přítomno: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

ANO (Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro 

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl: Pro 
 

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Horák: Pro         
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Stanislav Blaha:  Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro 

Pavel Žáček: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Radovan Vích:          
 

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Flek: Pro Petr Liška:  Michaela Opltová:  
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Marek Ženíšek:          
 

 
ID hlasování: 5, schůze č. 26, čas 15:25:08 
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Výbor pro obranu PSP 

26. schůze 

25.04.2023 - 15:29:10 

Hlasování č. 6 

Info k vývoji na Ukrajině – uzavřené jednání. 

 

 

 

 

 Přítomno: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

 

ANO (Pro: 4, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Bělica: Pro Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro 

Michal Ratiborský: Pro Pavel Růžička: Nehlasoval Lubomír Wenzl:  
 

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Jiří Horák:          
 

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Stanislav Blaha:  Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro 

Pavel Žáček: Pro         
 

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

            
 

SPD (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Radovan Vích:          
 

STAN (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Josef Flek: Pro Petr Liška:  Michaela Opltová:  
 

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

Marek Ženíšek:          
 

 
ID hlasování: 6, schůze č. 26, čas 15:29:11 
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